

رقم طلب الترشح: 274



الدكتورة هدى المطروشي

مستشار مشاريع صغيرة ومتوسطة وإدارة حاضنات الاعمال المبتكرة والاستثمار

ناشطة العمل التطوعي والمجتمعي

الشعار : في حب الامارات ... عطاء وتسامح

**البرنامج الانتخابي 2019**

**التنمية الاقتصادية :**

1 . أن تكون دولة الامارات العربية المتحدة قاعدة صناعية عن طريق دعم الصناعات المبتكرة وتشجيع صنع في الامارات

2. أن تكون دولة الامارات العربية المتحدة بيئة مشجعة للاستثمار والمستثمرين

**التنمية المجتمعية :**

1 . تفعيل دور المتقاعدين (الخبراء) في البرامج والانشطة والمشاريع في دولة الامارات العربية المتحدة

2. وضع الية لتحديات التركيبة السكانية ، وتأخر سن الزواج ، وزيادة النسل

**التنمية الثقافية**

1 . تعزيز الثقافة العربية للأجيال الجديدة من خلال منهج متطور

2 . نشر ثقافة الفكر الاماراتي والعربي في المجتمع

**Dr. Huda Al Matroushi, United Arab Emirates (UAE)**

**A member of the** Emirates and Abu Dhabi Business Women Council, Owner and chairman for **Ancestors Heritage Factory** , and **a** partner in food and Beverage (**Saj Al Feerej, Chocolate Republic, Salad Boutique and Baeet Omai**) **and the** founder of the (Emarat al Mutakamela for retired people)

**Dr. Huda Al Matroushi** is one of those individuals, and 'getting things done' and driving results through collaboration, partnerships, and relationships.

She has dedicated her professional career from being a young graduate who joined Oil and Gas Sector in 1991, Abu Dhabi, to become the first female member of the Extended Leadership Team. She started her career in **the** Public relation and cooperate communication division and then diversified to corporate excellence division manager position. Later on, she has been promoted as Vice President of the General Services Division Besides being a vice president, she is also appointed as the chairwoman of **the** sport and recreation committee and **a** member of **the** Tender Board.

In **addition of serving in a** number of roles at various governmental entities, including but not limited to: Member of Board of Trustees at ADNOC Schools to 2016, Board Member of Abu Dhabi Business Women Council, Emirates Business Women Council 2017; Board Member of UAE Fencing Group as a first Emarti holding General Secretary role, member at the Olympic strategic committee, chairwomen for the Asian Women's federation , board member at the Dubai Police Academy 2019 and Executive Advisory Board Member of Abu Dhabi University's College of Business Administration.

She has been so passionate about restructuring strategies, business management and systems. As a support to advance her knowledge and public, she has

دكتورة / هدى المطروشي  
الإمارات العربية المتحدة

عضو مجلس سيدات الأعمال بالإمارات وأبو ظبي، ومالكة ورئيسة مجلس إدارة مصنع تراث أجدادنا وشريكة في مؤسسات للأغذية والمشروبات مثل (صاج الفريج، شوكوليت ريبابليك، مطعم سالاد بوتيك، بيت أمي) ومؤسسة برنامج (الإمارات المتكاملة لتفعيل دور المتقاعدين).

يمكننا أن نصف د. هدى المطروشي بأنها شخصية عملية تنجز مهامها بمسؤولية، وتصل لأفضل النتائج من خلال التعاون الناجح وإقامة الشراكات والعلاقات الجيدة.

فور تخرجها انضمت إلى قطاع النفط والغاز بأبوظبي عام 1991، وبدأت مسيرتها المهنية بقوة لتصبح أول عضوة نسائية في فريق القيادة الموسع **بأدنوك**، وكانت نقطة البداية في قسم العلاقات العامة والاتصالات، ومن ثم انتقلت إلى منصب مدير إدارة التميز المؤسسي، وفي وقت لاحق تمت ترقيتها لتصبح نائبا لرئيس لدائرة الخدمات العامة، كما تم تعيينها أيضا رئيساً للجنة الترفيه وعضواً في لجنة المناقصات.

تعددت أدوارها في مختلف الجهات الحكومية، ومنها: عضو مجلس أمناء مدارس أدنوك حتي 2016، عضو الهيئة التنفيذية لمجلس سيدات الأعمال بأبوظبي ، عضو الهيئة العليا لمجلس سيدات الأعمال بالإمارات 2017، عضو مجلس إدارة اتحاد الإمارات للمبارزة كأول إمارتية تشغل منصب الأمين العام ، وعضو في اللجنة الأولمبية لجنة الاستراتيجية ورئيس اللجنة النسائية للاتحاد الآسيوي وعضو في المكتب التنفيذي للاتحاد الآسيوي وعضو المجلس الاستشاري التنفيذي في كلية إدارة الأعمال بجامعة أبوظبي وعضو مجلس إدارة أكاديمية دبي للشرطة 2019.

شغلت استراتيجيات إعادة الهيكلة وإدارة الأعمال والنظم حيزاً كبيراً من اهتمامها، وكدم لتقدمها العلمي والمعرفي والعام فقد أتاحت لها فرصة



been taken the opportunity of being a part time faculty member at Abu Dhabi University. She has presented research paper titled 'Developing framework for SMEs in Tourism sector in UAE', during the 'international conference on Tourism Milestones preparing for Tomorrow' conducted by Skyline Sharjah University. Also presented research paper titled 'Analyzing the factors promoting innovation in Emirati women owned SMEs: AHP approach' during the international conference on organization and Management organized by Abu Dhabi University. The article titled 'Prioritizing the factors promoting innovation in Emirati female owned SMEs: AHP Approach' prepared by Ms. Huda has been accepted to publish in the international Journal of Entrepreneurship and Innovation Management and part timer teaching faculty at the Abu Dhabi University.

Ms. Huda has written and published a book "Thank You Khalifa" in 2014, in order to express her gratitude for the support who is a pioneer in empowering potential national women to higher responsibilities.

With an enthusiastic and genuinely friendly attitude, **Dr. Huda** radiates a sincere passion for delivering value and benefits to her surrounding people. She had been rewarded with various awards and recognitions throughout the years and holds a **Higher Diploma** in Management and Establishments of incubators from Cambridge College of Britain, Master's Degree in Cultural & Creative Industries, and currently is a **Doctor** of Business Administration (DBA) and is determined to continue her career advancement in future.

العمل كأستاذ مشارك بهيئة التدريس في جامعة أبوظبي، وقدمت ورقة بحثية بعنوان "وضع إطار للمشاريع الصغيرة والمتوسطة في قطاع السياحة بالإمارات العربية المتحدة" خلال "المؤتمر الدولي حول المعالم السياحية في الغد القريب" الذي نظّمته جامعة سكايلين الشارقة، كما قدمت ورقة بحثية بعنوان "تحليل عوامل تعزيز الابتكار في الشركات الصغيرة والمتوسطة الإماراتية المملوكة للنساء: منهج برنامج الصحة المهنية" خلال المؤتمر الدولي حول التنظيم والإدارة الذي تنظمه جامعة أبوظبي. وقد نشر مقال لها في المجلة الدولية لريادة الأعمال وإدارة الابتكار بعنوان "إعطاء الأولوية لعوامل تعزيز الابتكار في الشركات الصغيرة والمتوسطة الإماراتية المملوكة للنساء: منهج برنامج الصحة المهنية". وقد كتبت د. هدى ونشرت كتاباً بعنوان "شكراً خليفة" في عام 2014، تعبيراً عن امتنانها لدعم سمو الوالد رئيس الدولة، الذي يعد من أساسيات تمكين المرأة الإماراتية مستقبلاً لتتولى مسؤوليات أعلى.

تفيض د. هدى بالحماس والود الصادق وتسعى في نبل وإخلاص إلى إفادة كل من حولها، وقد نالت عديداً من الجوائز وشهادات التقدير عرفاناً بما حققتها من إنجازات عبر مسيرتها المهنية، وهي حاصلة على الدبلوم العالي في إدارة وتأسيس الحاضنات من كلية كامبردج في بريطانيا، ودرجة الماجستير في الصناعات الثقافية والإبداعية، كما نالت درجة الدكتوراة في إدارة الأعمال، ويملؤها العزم على مواصلة الارتقاء المهني في المستقبل.